

**網上商戶折扣優惠條款及細則：**

1. 推廣期至 2017 年 6 月 30 日。
2. 持卡人於推廣期內於惠康為您送（[www.welcome.com.hk](http://www.welcome.com.hk)）或 Market Place by Jasons e-Supermarket（[www.marketplacebyjasons.com.hk](http://www.marketplacebyjasons.com.hk)）（「網上商戶」）憑東亞銀行信用卡單一簽賬淨額滿 HK\$500 可享 HK\$50 即時折扣。
3. 簽賬淨額為已扣減於購物時使用任何電子禮券或其他折扣後之最後應付金額。
4. 每項合資格交易只限獲享折扣 1 次及交易不可分單。持卡人每日可享此優惠 2 次。
5. 折扣將於持卡人簽賬時由網上商戶即時提供。
6. 優惠不適用於購買購物禮券、燕窩、雞精、指定禮物籃、預訂貨品、所有初生嬰兒配方奶粉（一號嬰兒奶粉）、嬰幼兒奶粉及嬰幼兒尿片、塑膠購物袋收費、送貨費、任何預付卡/儲值卡的交易、電話/傳真訂購、沒有簽賬存根之交易及其他未經許可之簽賬。所有取消、退款、偽造或未誌賬的交易，均不會計算在簽賬金額內。即減折扣會在所有取消或退款之簽賬一併取消或退回。
7. 持卡人不可累積或日後使用該折扣。
8. 單一簽賬淨額滿 HK\$500（折扣後）可享免費送貨。貨品須於訂貨日後 14 天內送貨方可享此推廣。
9. 優惠不可兌換現金、禮券/現金券或其他貨品/服務，亦不可與任何優惠券/折扣券同時使用。
10. 要獲享此網上商戶優惠，持卡人須於 2017 年 4 月 15 日（00:00 起）至 2017 年 6 月 30 日（23:59 止）成功登入網上商戶進行並成功完成網上購物交易。
11. 就任何一項網上商戶交易而言，每單一貨品（SKU）的最高訂購額為 HK\$3,000。所有訂購均須經網上商戶按其絕對酌情決定作出的接納並須視存貨供應情況，方可作實。由於產品缺乏存貨、替換、特別優惠、價格每日變更和磅量產品等原因，網上顯示的賬單可能會與最終賬單並非一致。網上商戶保留權利，可對網上賬單作出調整，相關的調整會在送貨時向客戶提供的最終賬單上列明。當產品出現缺乏存貨問題，網上商戶會透過電話或電郵通知客戶，送貨時間亦有機會需要更改。
12. 網上商戶網站受有關使用及送貨條款及細則約束。詳情請向網上商戶查詢。
13. 除特別註明外，此推廣計劃不可與任何其他推廣優惠同時使用。
14. 優惠不適用於東亞銀行銀聯雙幣白金信用卡及東亞銀行 JCB 白金卡。
15. 須受條款及細則約束，詳情請瀏覽東亞銀行網頁或手機程式。

**Terms and conditions of discount offers of online stores:**

1. Promotion valid till 30<sup>th</sup> June, 2017.
2. HK\$50 instant discount with your BEA Credit Card when you spend HK\$500 or more in a single net transaction at Wellcome Delivers ([www.wellcome.com.hk](http://www.wellcome.com.hk)) and Market Place by Jasons e-Supermarket ([www.marketplacebyjasons.com.hk](http://www.marketplacebyjasons.com.hk)) (the "Online Stores") during the promotional period.
3. "Net" transaction refers to the final amount payable after deducting the value of any gift e-vouchers or other discounts used when making the purchase.
4. Each eligible transaction will only be entitled to the discount once. Split transactions will not be accepted. Each cardholder can enjoy this offer 2 times per day.
5. The discount shall be arranged by the Online Stores at the time of payment.
6. Offer does not apply to the purchase of gift vouchers, bird's nest, chicken essences, selected gift hampers, pre-order items, all infant milk powder (stage 1), baby & toddler milk powder, baby & toddler diapers, charges on plastic shopping bags, delivery charges, any transaction by prepaid cards and stored value cards, orders made by phone/fax, all other transactions without sales slips, or any unauthorised transactions. Any cancelled/refunded/falsified/un-posted transactions are also excluded. Instant discount will be cancelled or returned in the case of any cancelled or reversed transactions.
7. The offer cannot be accumulated or saved for future use.
8. Cardholders are entitled to free delivery when they spend HK\$500 or more (after the discount) in a single net transaction. The goods delivery must be within 14 days from the purchase order date to be eligible for the promotion.
9. The offer cannot be exchanged for cash, gift/cash vouchers, or other products/services, nor be used in conjunction with any promotional or discount vouchers.
10. To enjoy the offer, the cardholders are required to access and complete the transaction successfully at Online Stores from 15<sup>th</sup> April, 2017 (starting at 00:00) to 30<sup>th</sup> June, 2017 (ending at 23:59) for online purchase.
11. In each Online Stores transaction, the maximum order quantity for one item (SKU) is HK\$3,000. All orders are subject to Online Stores' acceptance at its sole discretion and stock availability. There may be discrepancies between the online bill and the final bill due to out-of-stock products, substitutions, special offers, daily price changes and weighed items. Online Stores reserve the right to adjust the online bill and such adjustments shall be marked on the final bill presented to the cardholders at the time of delivery. Online Stores will notify cardholders by telephone call or email in the case where products are out-of-stock and orders might need to be re-scheduled to another delivery timeslot.
12. Terms and conditions apply to the usage and delivery of Online Stores. Please contact respective Online Stores for details.
13. Unless otherwise specified, this promotion cannot be used in conjunction with any other promotional offers.
14. Offer does not apply to the BEA UnionPay Dual Currency PLATINUM Credit Card or BEA JCB PLATINUM Card.
15. Terms and conditions apply. Please visit the BEA website or BEA App for details.